
Protokoll nr 19

vid sammanträde den 6/10 1981 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand, 
Reine Gustafsson, 
Harry Holmberg, 
Rolf Theblin , Bengt Broberg, Sture 
Danielsson, Hans Hellquist, 
Lennart Öberg och Karl Liliequist

Från revisorerna: Curt Berggren. Ingvar Norén 

Från kansliet: Ove Lindberg.

Förhindrade: Suzanne Dettner-Mathiasson och 
Gustaf Douglas.

§ 195: Fotbollsrapport:
Rapporterade Åke Sand att fotbollsstyrelsen haft sitt sista 

sammanträde före årsmötet den 15/10 med diverse planeringsfrågor 
inför startskottet för den kommande säsongen i div. II.

I sammanhanget redogjorde Rudolf Walldén för vad valbered
ningen låtit slippa ut om sina underhandlingar med kandidater för 
nästa sektionsstyrelse. De tillfrågade hade ställt sig tämligen 
avvisande till, att engagera sig och läget för dagen syntes nog vara 
att någon deciderad kandidat för ordförandeuppdraget ej fanns till 
hands.

§ 196: Ishockey:

Redogjorde Bengt Broberg för ishockeyaktualiteter av mest 
dyster art i form diverse även för att vara av Expressen plumpa 
angrepp i denna avisa gent emot Djurgården. 1 frågasatte Rudolf 
Walldén om inte någon form av bemötande och beriktigande av beskyll
ningar skulle lämnas direkt i brev till samtliga DIF-medlemmar. 
Förslag till sådan skrivelse föredrogs. Beslöts dock att bl.a. av 
kostnadsskäl (c:a 12.000 kronor) ej fullfölja denna tanke, men väl 
att bemöta Expressens skriverier på annat sätt bl.a. genom att i nästa 
ishockeyprogram ge korrekta besked. Även Rudolf Walldén erbjöd 
att engagera sig med kontakt med tidningsledningen.

Ishockeysektions bokslut rapporteras i det närmaste vara 
klart att presenteras för ÖS.

§ 197: Lån till fotboll:

Beslöts att från huvudkassan till fotbollssektionen utlåna 
kr. 100.000:-

(forts.)
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§ 198: Föreningens omorganisation:

Redogjorde Rudolf Walldén för arbetet inom den på sin tid 
tillsatta omorganisationskommittén med R.W. som ordförande och med 
som ledamöter Birger Sandberg, Arne Grunander och Oscar Bernadotte 
samt Bengt Broberg, Gustaf Douglas, Anders Lindstedt och Åke Sand. 
Två alternativ hade framkommit: dels en sammanhållen förening efter 
i stort samma linjer som tidigare dels en omgjord ÖS med tyngpunkt 
på fotboll och ishockey och därjämte ÖS-apparaten uppdelad på vissa 
utskott. Att låta ishockey och fotboll bilda egna (dotter)klubbar 
hade kammitterade varit negativa emot.

Efter en lång debatt ansåg dagens sammanträde det vara 
motiverat att ytterligare tid på sig för en ytterligare genomgång. 
För att kunna presentera ett förslag inför Förtroenderådet den 
13/10 beslöts kalla ÖS till ett nytt sammanträde den 12/10 kl. 17.00.

§ 199: Förslag till årsavgifter för 1982:

Beslöts att vid Förtroenderådets sammanträde framlägga för
elag om om oförändrade årsavgifter utom vad gäller ständiga avgifter. 
Dessa föreslås bli höjda från 150 kr. till 500 kr. för sådana, som 
betalt sina årsavgifter 10 år i följd samt från 500 kr. till 1.000 kr. 
för nytillträdan de medlemmar.

§ 200: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 10, vilket godkändes i föreliggande 
skick och justerades av ordföranden.

§ 201: Orienteringsstuga blir skidstuga:

Efter skrivelse från orienteringssektionen med ännu ett
besked om sektionens pågående hädanfärd och därmed intet föreliggande 
behov av dess stuga i Tyresöskogarna beslöts uppdra åt Sture 
Danielsson att undersöka skidsektionens ev. behov av stugan med 
möjligheter att arrendera ut den till mera livskraftiga sektioner 
än vad de gamla klassiska DlF-rotsnubblarna nu kunde anses vara.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


